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Spørgsmål nr. S 973 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Børne- og undervisningsministeren 

Dato: 16. april 2025 

Stillet af: Mai Villadsen (EL)  

Mener ministeren, at det er rimeligt og i overensstemmelse med hensigten i 

dagtilbudsloven, at mange kommuner sparer penge ved at sende 

børnehavebørn i såkaldte »forårs-SFO-ordninger«, hvor normeringerne ofte 

er langt dårligere end lovkravet om maksimalt 6 børn pr. pædagogisk 

medarbejder?  

(Spm. nr. S 973). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
S 973  

2024-25


